
 
  

 

   
 

Elevrådet Mullhyttans skola, 240119 
Närvarande: Filippa (åk 6), Kasper (åk 5), Lenne, Sverre (åk 4), Rut, Kajsa (åk 3), Joakim, Alma (åk 
2), Signe, Idun (åk 1) och Sofie. 
 

1. Mötet öppnas 
 

2. Dagordningen 
• Lärmiljö/arbetsmiljö? När lär vi oss bäst? 

Skolans elever tycker att de har en bra arbetsro och att de lär sig mycket. Det kan dock vara 
lite olika på ämne och vilken lärare du har och kan lätt bli lite pratigt då. Eleverna uttrycker 
sig att det kan bero på hur tråkigt eller roligt det är. 

 
• Trygghet/trivsel? När trivs vi som bäst?  

Alla elever på skolan känner sig rätt trygga just nu. Mycket bättre sen förra året. Det har inte 
försvunnit så många saker ur skåpen på övervåningen och de upplever inte att det just nu 
finns något speciellt otryggt ställe på skolan. Kan kännas lite otryggt för vissa när det kan 
uppstå något bråk i klassrummet endast.  
 
Gå igenom de förbättringsområden som framkom i samtal med eleverna gällande 
trivselenkäten. 
 
Vi pratade om det här som kom upp i trygghetsenkäten om att vissa lärare upplevs mer 
strängare mot speciellt killar än tjejer eller att lärare säger till elever på olika ”hårt” sätt även 
om de har till exempel brutit mot samma regler. Detta upplever eleverna även kan upplevas 
med vikarier. Lärarna ska vara stränga när elever bryter mot regler, men säga till på samma 
sätt. 
 
Eleverna pratade även om att de kan förstå att om läraren måste säga till en elev flera gånger 
och ”tjata”, men att det då ska ske på samma sätt till både killar och tjejer. 
 
För att det här kan bli bättre tyckte eleverna att lärarna behövde ha ett litet möte och prata 
om att alla elever ska behandlas lika och inte behandla dem olika oavsett kön eller vilken 
regel du har brutit emot. Eleverna i sin tur behöver träna på att lyssna på tillsägelsen första 
gången för att undvika att lärarna ”tjatar”. 
 

• Eleverna önskemål om utvecklingsområde- lärmiljöer, delaktighet, utemiljön osv…. 
 

3. Genomgång av förra mötets protokoll 
 

4. Övrigt/ Önskemål  
• Elevrådet såg över klassernas önskemål om belöning för skolans läsutmaning och beslutade 

oss för att det blir Bio och Gympasalen (disco och hinderbana) en halv dag. 
Eleverna önskar att filmerna presenteras dagen innan, så man kan bestämma sig för Bio 
eller Gympasalen. Flera olika åldersgränser på filmerna. Sofie tar med sig detta till lärarnas 
arbetslag så vi kan planera dag och hur vi går till väga med dessa önskemål på ett bra sätt. 
 



 
  

 

   
 

• Fritids: Det lyftes att fritids brukar ha filmys på fredagar. Eleverna önskar att få veta vilken 
film som visas kanske dagen innan. För nu kanske de väljer film, men inte tycker den är bra 
och då får man inte byta aktivitet. 

• Åk 4 - 6 önskar prova lugna minuter igen. Ett förslag är att vi kör varje vecka med att på 
måndagar har vi lugna minuter och funkar inte det så blir det tysta minuter dagen efter.  
 

5. Mötet avslutas 
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